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Ezzel a címmel tartottak motiváló szemináriumot csütörtökön a magyarkanizsai Certop Co. Kft., a Meditation Team közvetítő és rendezvény-
szervező cég, továbbá a magyarországi Lawrence & Bennett Zrt. szervezésében. 

Az előadássorozatnak tervezett rendezvény első színhelye a magyarkanizsai Gyógyfürdő konferenciaterme volt, ahol a megjelent 
vállalkozók száma – akik között nem csak magyarkanizsaiak voltak, hanem az ország más területeiről is érkeztek érdeklődők – közelített 
a százhoz. Mindannyian arra voltak kíváncsiak, hogyan lehetnének még sikeresebbek, az általuk irányított cégeket hogyan tehetik még 
jövedelmezőbbé. Ebben segített neki Laczkó Péter, budapesti előadó, aki elmondta, hogy ahhoz, hogy jó vezetők legyünk, tudnunk kell 
professzionális módon tervezni, majd a terveket szervezéssel és irányítással valóra váltani, továbbá személyzetkezeléssel. Ha ez mind 
megvan, akkor már jó esélyük van a sikerre.

– Azért hoztam el ezt az előadást, mert a szerbiai vállalkozások vezetőinek az uniós vállalkozások profi , képzett vezetőivel kell felven-
ni a versenyt, és úgy gondoltuk, nem engedhetjük meg magunknak azt, hogy a szerbiai cégvezetők ne váljanak profi kká. A piaci előnyöket 
nem csak a fejlesztésben és a technológiában kell felvenni, hanem a cégvezetésben is. 

Sándor Tibor, a Certop, nemzetközi rendszertanúsító ház dél-európai igazgatója már több előadáson részt vett, amit a magyarországi 
cég tartott, és fontosnak látta, hogy minderről a hazaiak is tudomást szerezzenek, ezáltal még eredményesebben vehessék fel a versenyt 
a nagy külföldi cégekkel is akár.

– A szeminárium-sorozatot még kibővítjük olyan gyakorlati elemekkel – három-, négynapos kurzusokkal –, amikor még több infor-
mációhoz juthatnak, illetve azokat a gyakorlatban is be tudják mutatni. A világban már elfogadott és alkalmazott praktikákat és menedzs-
ment technikákat fogják átadni számukra, melyekkel még eredményesebbé tehetik üzletüket. Fontosnak tartjuk azt, hogy cégeink minden 
tudással felvértezve újra felzárkózhassanak az eredményesen gazdálkodó cégek közé. Mivel ennyien összejöttünk, azt mondom, ez is azt 
bizonyítja, jó úton járunk, érdeklődőek a vezetők – hallottuk Sándor Tibortól.
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Hogyan legyünk sikeresebbek?


